
   

 

INFORMACIJA 
 

o rezultatima pregovora izmeĎu grupacije Vektra Montenegro i OTP grupe, uz 
učešće Vlade Crne Gore kao medijatora, u vezi sa završetkom projekta Vektra 

„Jakić“ i imenovanju predstavnika u komisiji za kontrolu u Projektu  Vektra 
„Jakić“ 

 
 
 
Prilikom realizacije Projekta Vektra Jakić koji je finansiran od strane OTP grupe, 
Mađarska i CKB banke AD, Podgorica, došlo je do poteškoća u završnoj fazi Projekta. 
Naime, strane učesnice, Vektra Montenegro i OTP Grupa imale su svoje razloge za 
obustavljanje dalje realizacije Projekta. 

U cilju završetka Projekta i preduzimanja pravnih radnji za naplatu sredstava uloženih u 
Projekat, predstavnici OTP Grupe uputili su molbu Vladi Crne Gore da se, kao 
medijator procesa, uključi u rješavanja spornih pitanja između ove dvije strane. 

U cilju održavanja dobrih poslovnih kontakata i na osnovu dosadašnje dobre saradnje 
sa OTP Grupom, Vlada Crne Gore i Ministarstvo finansija, uključili su se u rješavanje 
pomenutog pitanja i, s tim u vezi, održali niz sastanaka sa predstavnicima strana. 

Kao rezultat posljednjeg sastanka, održanog u Budimpešti, 08.09.2011. godine, obije 
strane su se usaglasile oko važnosti Projekta i njegove finalizacije, i čineći obostrane 
ustupke, postigao se sporazum koji će poslužiti kao osnova za potpisivanje novog 
Ugovora. 

Sporazumom je predviđeno, između ostalog, da se imenuje tročlana komisija a koju će 
sačinjavati predstavnik OTP Grupe, predstavnik Vektra Montenegro i predstavnik Vlade 
Crne Gore. 

Osnovni zadatak komisije je da da prati realizaciju završne faze Projekta i trošenje 
preostalog iznosa kredita u visini od oko 4,3 miliona eura. 

Dogovoreno je i da se rad tročlane komisije finansira zasebno, tj. da rad svakog člana, 
pojedinačno, bude finansiran od strane institucije koju predstavlja. 

Imenovanje članova tročlane komisije potrebno je obaviti najkasnije do 30. septembra 
2011. godine. 

Imajući u vidu značaj završetka Projekta Vektra Jakić za unapređenje ekonomskog 
razvoja sjeverne regije Crne Gore predlažemo donošenje sljedećih  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




